
Zápis č. 1/1/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. januára 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Ospravedlnený: Miroslav Kollár 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Peter Ondro – riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mlynská dolina, BTP STV zasadačka na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal predseda Rady RTVS M. Kollár. Rokovanie otvoril a viedol podpredseda 
Rady RTVS M. Jesenko. Na začiatku rokovania privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, 
že je prítomných 6 členov Rady RTVS a rada je schopná uznášať sa. Informoval, že 
z rokovania sa ospravedlnil predseda rady M. Kollár. 
 
M. Jesenko skonštatoval, že nie sú žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie návrhu 
programu a dal hlasovať o programe rokovania: 
Uznesenie č. 1/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na 
prevod/prenájom majetku RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
(spravodajca M. Jesenko) 

c) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát) 

d) rôzne. 
4. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s parlamentnými voľbami (spravodajkyňa D. 

Hushegyiová) 
5. Informácia o programovej štruktúre na I. polrok 2012 (spravodajca M. Antol – televízna 

časť, V. Talian – rozhlasová časť) 
6. Informácia o stave šírenia rozhlasového a televízneho vysielania RTVS – spôsoby 

šírenia, príjmu, pokrytie (spravodajca V. Slovák)  
7. Sťažnosti a podnety. 

a) Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode 
informácií (spravodajca M. Jesenko) 

8. Rôzne 
a) Korešpondencia. 

 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 / M. Kollár, V. Talian /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Jesenko informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 2/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
45. Plní sa priebežne 
47. Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
68. Splnené čiastočne. 
84. Vyhodnocovať štvrťročne. 
87. Vyhodnotí sa po uplynutí termínu – 10. 2. 2012. 
89. Nevyhodnocuje sa. 
90. Nevyhodnocuje sa. 
91. Splnené. 
92. Nevyhodnocuje sa. 
93. Nevyhodnocuje sa. 
94. Nevyhodnocuje sa. 
95. Nevyhodnocuje sa. 
96. Splnené 
97. Nevyhodnocuje sa. 
98. Nevyhodnocuje sa. 
99. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro informoval o aktuálnych hospodárskych ukazovateľoch:  
RTVS:  

- príjmy – 96,8 %, t.j. 123,292 mil. € 
- výdavky – 83,9 %, t.j. 107,677 mil. € 
- prebytok – +11 mil. € 

Organizačná zložka SRo: 
- príjmy – 98,43 % 
- výdavky – 94,9 % 
- prebytok – +346 tis. €   

Organizačná zložka STV: 
- príjmy – 96, %, t.j.  
- výdavky – 80,6 % 
- prebytok – +10,4 mi. €   

Informoval, že výpadok v príjmovej časti spôsobil nižší výber úhrad za služby verejnosti. 
Skonštatoval, že z dotácií, ktoré RTVS dostal by sa mal úplne vysporiadať zo starými 
záväzkami. 
M. Jesenko dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
M. Kabát skonštatoval, že očakávaný trend nižšieho výberu úhrad za služby verejnosti sa 
prejavil výraznejšie ako sa očakávalo. Odporučil, aby sa s týmto trendom počítalo aj vo 
výdavkovej časti. Spýtal sa, aké opatrenia sa chystá manažment RTVS prijať. 
P. Ondro odpovedal, že strediskový rozpočet bude od 1.2. nastavený tak, aby bol opatrnejší 
oproti celkovému rozpočtu.  
M. Zemková informovala, že už v rozpočte sa nastavovali čísla o 2 % nižšie – podľa 
prognózy RTVS, s.r.o. Uviedla, že v poobedňajšom priebehu rokovania je možné neverejne 
odprezentovať kampaň, ktorá má ľudí upozorniť na to, že koncesie sú zrušené až od 2013. 
I. Nagy sa spýtala, či prebytok z minulého roka sa prenáša do roku 2012. 



Strana 3 z 10 
 

M. Zemková odpovedala, že sa prenáša do roku 2012, ale bude sa musieť Rade RTVS ešte 
predložiť zmena rozpočtu na rok 2012, pretože v schválenom rozpočte ešte nebola zarátaná 
druhá dotácia a v upravenom rozpočte na rok 2011 sa rátalo s celou platbou a tá nakoniec 
neprišla. 
M. Jesenko sa spýtal, aký je stav starých záväzkov a či boli hradené z finančného obnosu, 
ktorý obdržal RTVS na konci roka. 
P. Ondro odpovedal, že boli hradené iba staré úhrady a zostatok je taký, že keď príde 
posledná tranža, tak budú všetky staré záväzky vyrovnané. 
Ľ. Machaj informoval o plnení programovej služby za SRo. Skonštatoval, že sviatočná 
programová štruktúra bola úspešne zrealizovaná.  
A. Miklánek informoval o plnení programovej služby za STV. Skonštatoval, že prvý týždeň 
bola sledovanosť stabilizovaná na úrovni 12-15%.  
D. Hushegyiová požiadala A. Miklánka o zhodnotenie prvých 10 dní vysielania nového 
spravodajstva. 
A. Miklánek skonštatoval, že v 1. slote od 19,00 h. do 19,30 h. získala STV zhruba 80 % 
nárast a v druhom slote od 19,30 h. do 20,00 h. zhruba 20 % nárast. Celková sledovanosť 
v týchto časových slotoch sa zvýšila o cca 60 %. Z tohto pohľadu je spokojný, ale cíti tam 
ešte potenciál. 
D. Hushégyiová sa spýtala na ďalšie plány na skvalitnenie spravodajstva. Vyrušuje ju vysoký 
počet telefonátov ako súčasť príspevkov. 
A. Miklánek berie túto výhradu, ale nie vždy je z objektívnych dôvodov možné uskutočniť 
rozhovor klasickým spôsobom a vtedy je aj telefonát jedným z prostriedkov na splnenie 
informačnej úlohy. 
M. Jesenko pozitívne ohodnotil nové spravodajstvo STV. 
M. Kabát sa spýtal, či už bola nameraná nejaká odozva divákov v rámci sledovanosti 
v súvislosti s novou spravodajskou reláciou. 
A. Miklánek uviedol, že od 19,00 h. nastal nárast z 3,9% na 9,1% a od 19,30 h. nastal nárast 
zo 7,1% na 11% a celkovo nastal nárast zo 4,9% na 9%.  
M. Antol je rád, že tento krok so spravodajstvom vyšiel a považuje ho za dobrý. Zvažoval by 
však dynamickosť spravodajských príspevkov, niektoré mu pripadajú dlhšie ako unesie téma.  
V. Slovák rovnako hodnotí presun spravodajskej relácie pozitívne a spýtal sa, či je 
pripravená koncepcia personálneho rozvoja spravodajstva. 
M. Zemková uviedla, že riaditeľka Centra spravodajstva má svoju predstavu o vývoji 
v spravodajstve a navrhla, aby na budúcom rokovaní odprezentovala tento vývoj. 
V. Talian požiadal A. Miklánka na reflexiu relácie „Zoči voči“ a na logiku rokovaní o relácii 
„Večer pod lampou“. Nerozumie logike, keď už prišlo k rozhodnutiu, že relácia bude 
pokračovať, tak prečo len do volieb. 
M. Zemková informovala, že pri relácii „Večer pod lampou“ prišlo k podpisu zmluvy, relácia 
pôjde z náhradného štúdia a je pri nej sprísnená dramaturgia. Považuje ju za mierne 
rizikovú. Zmluva je uzavretá na 5 relácií. Do marca podľa nej musí prísť k manažérskemu 
rozhodnutiu na úrovni programových riaditeľov čo ďalej, pretože je pripravený iný variant. 
A. Miklánek odpovedal V. Talianovi, že relácia „Zoči voči“ ide tým smerom, ktorým je 
naplánovaná a dosiahla 6,6% podiel na trhu.  
D. Hushégyiová sa spýtala, prečo spravodajstvo musí na nové štúdio čakať ešte 9 mesiacov, 
keď k relácii „Zoči voči“ sa dalo pripraviť za veľmi krátky čas. 
M. Zemková odpovedala, že to je nielen scéna, ale aj technológie, ktoré sa musia vysúťažiť. 
V. Talian požiadal A. Miklánka o hodnotenie relácie „Zoči voči“ z hľadiska scénografie, 
dramaturgie a ďalšieho vývoja. Zopakoval otázku k relácii „Večer pod lampou“, prečo je 
zazmluvnená len do volieb, keď najskôr mal byť opak, že až od volieb. 
A. Miklánek skonštatoval, že relácia „Zoči voči“ sa dostala do toho formátu ako bol 
naplánovaný a táto relácia má v sebe aj prvky show. Scénu považuje za perfektnú a 
moderátor podal podľa neho výkon, ktorý bol od neho očakávaný. Relácia „Večer pod 
lampou“ je podľa neho zazmluvnená do volieb preto, lebo potom je iný dramaturgický plán 
s týmto slotom. Informoval, že situácia sa pri tejto relácii vyvíjala zo dňa na deň, ale pôvodný 
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plán s týmto slotom bol iný a rokovania sa tak naťahovali, že vznikol problém dohodnúť túto 
reláciu zo dňa na deň. 
I. Nagy uviedla, že má vážnu výhradu k obliekaniu moderátoriek. Myslí si, že to by sa dalo 
zmeniť zo dňa na deň. 
D. Hushégyiová sa spýtala, že kto rozhoduje o tom, čo bude mať moderátorka na sebe. 
Rovnako sa pripojila k výhrade I. Nagy. 
A. Miklánek odpovedal, že pripraví pre členov rady informáciu o kritériách na základe ktorých 
sa o tom rozhoduje. 
V. Talian sa spýtal, akým spôsobom sa bude rokovať o povolebnom pokračovaní relácie 
„Večer pod lampou“. 
A. Miklánek uviedol, že RTVS má ambíciu rokovať a bude sa snažiť reláciu zachovať. 
M. Jesenko sa spýtal na reláciu Burza práce, ktorá je vyrábaná zo zmluvy so štátom, či je 
pravda, že výnosy z audiotextových telefonátov ostávajú u výrobcu relácie. 
M. Zemková odpovedala, že musí preveriť zmluvy k tejto relácii a predloží ich Rade RTVS 
k nahliadnutiu. 
 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku 
RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
M. Zemková odprezentovala materiál Nájom nehnuteľného majetku a podrobne popísala 2 
návrhy na prenájom priestorov RTVS. 
M. Jesenko, ako spravodajca k tejto časti bodu 3, uviedol, že súhlasí s navrhovanými 
prenájmami. Spýtal sa však, či pri prenájme priestorov Eurestu v STV nie je cena nízka. 
P. Ondro vysvetlil, že Eurest má rovnakú cenu ako doteraz, ale na druhej strane je limitovaný 
tým, že držal rovnakú cenu stravnej jednotky pre zamestnancov RTVS. Ďalej uviedol, že 
prenajímaný priestor je omnoho väčší ako by Eurest potreboval, ale nedá sa zároveň rozdeliť 
a druhá časť prenajať niekomu inému. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 3/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
Nájomca:  MUDr. Eva Balážová 
- Predmet nájmu: nájom nebytového  priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na 

Benediktiho  ul. č. 5, Bratislava,  o výmere 44 m2  

- Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie stomatologickej ambulancie 

- Dátum uzatvorenia zmluvy: 14.2.2000 

- Pôvodná doba nájmu:  od 1.2.2000 do  31.1.2012 
- Cena nájmu:   3652,00 eur bez DPH ročne  
- Cena služieb: 1778,00 eur bez DPH ročne 
- Cena inventáru: 11,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 7 k Zmluve o nájme zo dňa 14.2.2000 rieši: 
- zmena doby nájmu na dobu neurčitú 
- úprava cien za služby a ostatné náklady 

 
Nájomca:  Eurest, spol. s r.o., Miletičova 40, 821 09 Bratislava  
- predmet nájmu: nebytové priestory o výmere 555,43 m2 v V.a. stavbe – Zdravotné 

stredisko a stravovacie zariadenie, súpisné číslo 5947 na parc. č. 2915/2 v areáli org. 
zložky Slovenská televízia v Mlynskej doline  

- účel užívania predmetu nájmu: príprava a podávanie stravy pre zamestnancov 

- navrhovaná doba nájmu:  od 1.2.2012 na dobu neurčitú   

- cena nájmu:             4 789,20 eur bez DPH ročne 
- cena zariadení:   450,00 eur bez DPH ročne                                     
- cena služieb:              27 037,32 eur bez DPH ročne 
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Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  
V. Talian / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Zemková odprezentovala informáciu o verejných obstarávaniach a obchodných 
súťažiach. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 4/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informácia o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
M. Zemková uviedla, že túto informáciu predkladá rade prvýkrát na základe novelizovaného 
Štatútu Rady RTVS.  
M. Kabát, ako spravodajca k tejto časti bodu č. 3 uviedol, že obsiahnutú informáciu v danej 
štruktúre považuje za dostatočnú. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 5/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. rôzne 
M. Zemková informovala, že bola rozvysielaná frekvencia 98,9 MHz v Bratislave a na južnom 
území SR, ktorá bude vysielať Rádio Patria. 
 
4. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s parlamentnými voľbami 
M. Zemková a A. Sámelová, riaditeľka Centra spravodajstva odprezentovali materiál, ktorý 
bol predložený s nasledujúcou dôvodovou správou: 
„Programová koncepcia tematického vysielania RTVS k voľbám do Národnej rady 
Slovenskej republiky (parlamentné voľby) sa týka programových služieb SRo: Rádio 
Slovensko, Rádio Regina, Rádio_FM, Rádio Patria,  Rádio Slovakia International 
a programových služieb STV: Jednotka, Dvojka. Špecializované tematické vysielanie prinesú 
resp. už prinášajú programové služby Rádio Slovensko, Rádio Regina, Rádio Slovakia 
International, Jednotka, Dvojka. Programové služby Rádio_FM, Rádio Patria, národnostné a  
etnické vysielanie Rádia Regina a  sa k tematickému vysielaniu pripoja počas predvolebnej 
kampane.  
V rámci zákonom určených 10 hodín diskusných relácií (úhrnne pre STV) poskytne STV 
vysielací priestor na programových službách Jednotka a  Dvojka v rovnakom pomere, t.j. 5 
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hodín na Jednotke a 5 hodín na Dvojke.  Pri počte kandidujúcich strán 26 je to 11,5 minúty 
pre každý kandidujúci subjekt na Jednotke a 11,5 minúty pre každý kandidujúci subjekt na 
Dvojke.  
V rámci zákonom určených 10 hodín diskusných relácií (úhrnne pre SRo) poskytne SRo 
vysielací priestor na programových službách Rádio Slovensko, Rádio Regina, Rádio_FM a  
Rádio Patria.  Pri počte kandidujúcich strán 26 je to 23 minút pre každý kandidujúci subjekt 
rozdelených takto: Rádio Slovensko (9 minút pre každý kandidujúci politický subjekt), Rádio 
Regina (9 minút pre každý kandidujúci politický subjekt, z toho 3 minúty v autonómnom 
vysielaní Štúdia Košice,  3 minúty v autonómnom vysielaní Štúdia Banská Bystrica, 3 minúty 
v autonómnom vysielaní Štúdia Bratislava), Rádio_FM (2 minúty pre každý kandidujúci 
politický subjekt)  a  Rádio Patria (3 minúty pre každý kandidujúci politický subjekt).   
Dôraz na diskusné programy patrí Dvojke a Rádiu Slovensko, vzdelávacie, osvetové a  iné 
podporné vysvetľujúce programy však prinesie vo veľkej miere aj Jednotka a Rádio Regina. 
Dodávateľom programových prvkov je Centrum spravodajstva v  spolupráci s  Centrom 
publicistiky a jednotlivými programovými službami tak, aby sa zachovala korporátna 
kontinuita programových služieb.  
Projekt  má celkovo 3 fázy, ktoré vyplývajú z časovej následnosti: 

1.) Fáza pred začiatkom predvolebnej kampane: 
2.) Fáza počas predvolebnej kampane:  

a) diskusné relácie zo zákona (10 hodín úhrnne pre SRo, 10 hodín úhrnne pre STV) 
b) programy verejnej služby RTVS nad rámec zákona o voľbách do NRSR 

3.) Fáza po skončení volieb (= uzavretí volebných miestností)“ 
D. Hushégyiová, ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla, že predložený materiál bol 
spracovaný kvalitne. Spýtala sa, prečo v relácii „Z prvej ruky“ dostávajú priestor len dvaja 
politológovia. 
A. Sámelová vysvetlila, že keď sa posudzujú a porovnávajú postupne všetky politické 
programy všetkých strán, tak je dôležité, aby na všetky strany bol rovnaký meter a rovnakí 
posudzovatelia. 
D. Hushégyiová skonštatovala, že aj poslucháčov iných národností by zaujímali 
predovšetkým každodenné problémy, ako nezamestnanosť, sociálne otázky a pod. V tomto 
smere podľa nej na Rádiu Patria nedostanú nič, namiesto toho je pre strany k dispozícii 3 
minútový priestor pre strany, aby vysvetlili svoj postoj k národnostiam a k susedským 
vzťahom s maďarskom. Nepovažuje to za dobré riešenie. Rovnako sa jej nepozdáva, že pri 
reláciách „Dobrý večer Slovensko“ budú strany diskutovať podľa čísel aké dostali, ktoré 
dostali od Ústrednej volebnej komisie. Takto sa podľa nej stane, že najsilnejšia politická 
strana a aj najsilnejšia vládna strana budú diskutovať so skoro neznámymi politickými 
stranami. Poslucháč takto podľa nej príde o možnosť porovnávať postoje najsilnejších 
a relevantných politických strán v rámci jednej relácie. Zaujímalo ju ako bude participovať na 
predvolebnom vysielaní relácia „Zoči voči“ a prečo nie je Rádio Patria zaradené do 
povolebného živého vysielania. 
A. Sámelová vysvetlila spôsob koncipovania 130-tich otázok pre politické strany, z ktorých si 
potom budú strany vyberať. Ďalej uviedla, že volebný projekt nemôže reflektovať skutočnú 
váhu politických strán a uvedomuje si, že tieto relácie budú sterilné. Z tohto dôvodu sa 
vyčlenili z predvolebného vysielania relácie „O 5 minút 12“ a „Sobotné dialógy“, ktoré budú 
reagovať na nové udalosti, kde budú vystupovať strany s reálnou váhou.  
A. Miklánek doplnil, že aj „Zoči voči“ sa bude venovať voľbám. 
A. Sámelová vysvetlila, že Rádio Patria doteraz nepredložilo požiadavku na živé volebné 
vysielanie. 
V. Slovák si myslí, že niektoré zásadné otázky, ktoré zaujímajú širokú verejnosť, by mali byť 
položené politickým stranám bez ohľadu na to, či si ich vyberú a strana sa prípadne môže 
vyjadriť, že túto tému nerieši, ale aj to už je odpoveď. 
I. Nagy poznamenala, že pri SMK a Most-Híd je otázka susedských vzťahov riskantná 
a citlivá. 
A. Sámelová uviedla, že pri ostatných voľbách dali odpoveď na takúto otázku. 
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I. Nagy požiadala, aby sa národnostná problematika nezúžila iba na školstvo, jazyk a kultúru, 
ale aby to bol prierez života človeka, ktorý rovnako žije v tejto spoločnosti. 
A. Sámelová uviedla, že otázky reflektujú túto pripomienku. 
M. Jesenko požiadal o bližšie vysvetlenie regionálneho vysielania v súvislosti s voľbami. 
A. Sámelová vysvetlila, že Rádio Regina rozdelilo 9 minút pre strany na 3 minúty, ktoré budú 
zamerané na tri regióny. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 6/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti  
s parlamentnými voľbami. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
M. Jesenko vyhlásil obedňajšiu prestávku do 13,45 h. 
 
5. Informácia o programovej štruktúre na I. polrok 2012 
A. Miklánek odprezentoval televíznu programovú štruktúru na I. polrok 2012.  
Ľ. Machaj odprezentoval rozhlasovú programovú štruktúru na I. polrok 2012. 
M. Antol, ako spravodajca za televíznu časť uviedol, že sa objavuje nepomerne väčší počet 
premiérových slotov, prichádza k zmene vysielacieho času spravodajskej relácie. Ocenil 
budovanie diváckeho zvyku dôsledným koncepčným zaraďovaním cyklických relácií 
a magazínov v stabilnom čase a víta rozhodnutie vo väčšom množstve vysielať kvalitné 
európske filmy a seriály. Nezaregistroval v štruktúre programy vyrábané v regionálnych 
štruktúrach ako napr. „Kaviareň Slávia“, či „Drišľak“. Skonštatoval, že sa zvýši vysielanie 
športových relácií. 
V. Talian ako spravodajca za rozhlasovú časť skonštatoval, že nie je zjavná žiadna 
výraznejšia zmena v programovej štruktúre a potvrdzuje sa súčasné smerovanie okruhov. 
M. Jesenko dal priestor na otázky členov Rady RTVS: 
I. Nagy sa spýtala A. Miklánka na vysielanie národnostných správ aj v nedeľu. 
A. Miklánek uviedol, že štruktúra v nedeľu má iný charakter a nebudú sa vysielať 
národnostné správy. 
V. Talian sa spýtal, či sú nejaké programy v štruktúre, kde sa prelína rozhlas a televízia. 
M. Gajdošíková, riaditeľka Dvojky, uviedla niekoľko relácií, ktoré spoločne vysielajú SRo aj 
STV. 
M. Jesenko uviedol, že ho potešilo sústredenie sa STV na európsku tvorbu. 
I. Nagy sa spýtala na dve nové relácie „Národnostný dokument“ a „Tvárou v tvár“. 
A. Lovász, riaditeľ Rádia Patria, uviedol podrobnosti k týmto reláciám aj k ďalšiemu 
národnostnému vysielaniu. 
Ľ. Machaj informoval, že po odovzdaní materiálu nastala ešte zmena pri omšiach, ktoré 
nakoniec budú na Rádiu Slovensko v nedeľu od 9,05 h. do 10,00 h. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 7/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o programovej štruktúre RTVS na 
I. polrok 2012. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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6. Informácia o stave šírenia rozhlasového a televízneho vysielania RTVS – 
spôsoby šírenia, príjmu, pokrytie 

M. Zemková a R. Oravec, vedúci Odboru strategického rozvoja techniky RTVS, 
odprezentovali predložený materiál. 
R. Oravec formou prezentácie poskytol bližšie informácie o uzatvorení súboru dodatkov 
k zmluvám o elektronickej komunikačnej službe so spoločnosťou Towercom. 
V. Slovák, ako spravodajca tohto bodu skonštatoval, že materiál má prevažne informačný 
charakter. Spýtal sa, o koľko zvýšia nové frekvencie pokrytie územia signálom. 
R. Oravec odpovedal, že najviac narastie pokrytie pre Rádio Devín. Pokrytie pre Rádio 
Slovensko, Rádio Regina a Rádio_FM je navýšené len mierne. Doplnil, že podpisom týchto 
dodatkov získal RTVS nižšiu cenu za väčšiu kvalitu a väčší rozsah vysielačov. Priamo 
vyčísliteľná suma je podľa neho 790 tis. € za rok.  
M. Zemková dodala, že v balíku ponuky bolo aj odpustenie sankčných úrokov za rok 2011, 
čo bolo do 1 mil. €, rovnako odpustenie platieb za výpovednú dobu Trojky, čo je 365 tis. €. 
I. Nagy sa spýtala, ako to bude s prevádzkovateľmi jednotlivých vysielačov, keďže teraz ich 
je viac. 
R. Oravec odpovedal, že všetky vysielače bude prevádzkovať Towercom a ostatní 
prevádzkovatelia dostanú výpovede.  
M. Zemková uviedla, že má k dispozícii originály zmlúv, doplní k tomu aj ponukové konanie 
a dá to k dispozícii Rade RTVS k nahliadnutiu. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 8/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o stave šírenia rozhlasového 
a televízneho vysielania RTVS – spôsoby šírenia, príjmu, pokrytie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Sťažnosti a podnety. 
a. Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode informácií 
M. Jesenko informoval, že boli doručené dve odvolania – od. M. Trča a od Š. Nižňanského. 
K odvolaniu M. Trča uviedol, že namieta v odvolaní nesprístupnenie informácií v dvoch 
častiach. V prvej - interné a metodické pokyny súvisiace s činnosťou RTVS, ktoré mu neboli 
poskytnuté z odôvodnením, že sú to dôverné informácie. V druhej časti namieta, že mu 
RTVS oznámila, že akýkoľvek zvukový alebo obrazový záznam nie je informáciou v zmysle 
info zákona. Po preštudovaní materiálu si myslí, že v prvej časti nie je odôvodnenie v súlade 
so zákonom, pretože treba vždy poukázať na konkrétny dôvod utajenia (osobný údaj, 
utajovaná skutočnosť a pod.) a nestačí všeobecné konštatovanie, že informácia je dôverná. 
V druhej časti skonštatoval, že odvolanie voči oznámeniu sa nedá podať a tu by odvolanie 
navrhol zamietnuť. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 9/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a § 19 ods. 3 
zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a podľa § 59  ods. 3 zákona 
č. 71/1967 zb. o správnom konaní (správny poriadok) zrušuje Rozhodnutie RTVS  
o odmietnutí časti žiadosti zn. RTVS/30173/2011 z 19.12.2011 v časti žiadosti Martina Trča, 
v ktorej požaduje sprístupnenie metodických pokynov a smerníc vydaných a súvisiacich 
s činnosťou RTVS (bod 8 žiadosti), a vec vracia RTVS na nové prejednanie a rozhodnutie. 
Vo zvyšnej časti odvolaním napadnuté rozhodnutie potvrdzuje a poveruje predsedu Rady 
RTVS vypracovaním rozhodnutia v tomto zmysle a jeho doručením účastníkom konania. 
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Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  
V. Talian / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Jesenko informoval, že druhé odvolanie podal Š. Nižňanský. Informoval, že časť 
informácií mu RTVS sprístupnil, časť nie a v časti ho vyzval na doplnenie podania. 
Nesprístupnenie informácií RTVS zdôvodnil tým, že v súčasnosti nedisponuje takými 
informáciami. Vysvetlil, že išlo o informácie analytického a sumárneho charakteru, ktoré 
povinná osoba nemusí zhromažďovať pre žiadateľa, ak nimi nedisponuje. 
M. Zemková doplnila, že niektorými informáciami bude RTVS disponovať po vyhodnotení 
roka 2011, Rada RTVS ich dostane na prerokovanie vo výročnej správe a následne budú 
verejne prístupné. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 10/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a § 19 ods. 3 
zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a podľa § 59  ods. 2 zákona 
č. 71/1967 zb. o správnom konaní (správny poriadok) potvrdzuje Rozhodnutie RTVS zn. 
RTVS/30293/2011 z 22.12.2011 o odmietnutí časti žiadosti Mgr. Štefana Nižňanského 
z 11.1.2012 a odvolanie zamieta.  
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kollár /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Jesenko dal priestor pre ďalšie podnety zo strany členov Rady RTVS: 
M. Kabát skonštatoval, že pribúdajú podnety, v ktorých ide o nespokojnosť predstaviteľov 
politických strán a verejnosti s vyváženosťou spravodajstva, ktoré veľakrát považujú za 
selektívne okresané, manipulované atď. Pripomenul, že podobné podanie prišlo zo strany 
SMER-SD a teraz má informáciu o podaní zo SNS. V dôsledku toho začal podrobne 
sledovať politickú publicistiku a spravodajstvo v STV a stotožňuje sa v mnohých ohľadoch 
s predloženými stanoviskami. Myslí si, že nie veľakrát sa darí RTVS dodržiavať vyváženosť 
a názorovú pluralitu vo vysielaní. Upozornil, že podiel SNS v reláciách je zlomkový oproti 
ostatným politickým subjektom. Uviedol, že dostal informáciu, že hovorkyňa SNS písomne 
žiadala o informáciu ohľadom minutáže jednotlivých politických strán a ich zástupcov 
v spravodajstve a publicistike v RTVS a dostala zamietavú odpoveď z odôvodnením, že 
RTVS nedisponuje informáciami tohto typu. Preto sa pýta, ako chce RTVS predchádzať 
porušovaniu zásady všestrannosti informácií, úplnosti a názorovej rôznorodosti a dodržiavať 
zákon, keď nevie povedať, aký pomer na odvysielanom čase politického spravodajstva 
a publicistiky bol jednotlivým stranám poskytnutý. 
M. Zemková uviedla, že podanie SNS, o ktorom hovoril M. Kabát jej nie je známe. Podanie 
SMER-SD podľa nej RTVS vybavil a kópiu poslal aj Rade RTVS. Ďalej skonštatovala, že 
minutáž sa politickým stranám meria len podľa zákona o voľbách do NR SR, kde majú na to 
nárok a touto informáciou RTVS aj disponuje. Pokiaľ sa však spravodajstvo robí podľa témy 
a podľa toho sú aj oslovovaní aktéri, tak to nie vždy musí byť SNS a v takýchto prípadoch sa 
ani nemeria minutáž.  
M. Kabát vysvetlil, že sa na to pýtal preto, lebo ide v krátkom čase o druhé podanie od 
parlamentnej strany. 
M. Zemková skonštatovala, že počíta s tým, že pred voľbami bude takýchto podaní viac 
a strany sa budú domáhať priestoru v spravodajstve. 
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M. Antol si myslí, že RTVS musí hľadať spôsoby ako reagovať na podozrenia alebo pocity, 
že je tu nevyvážený priestor. Skonštatoval, že ide o zoskupenia, ktoré reprezentujú nejakú 
skupinu obyvateľstva a RTVS by mal mať spôsob ako sa brániť.  
M. Jesenko upozornil, že je potrebné zastaviť túto diskusiu, pretože Rada RTVS sa nemôže 
zaoberať korešpondenciou, ktorá je doručená v deň rokovania. 
 
8. Rôzne 
a. Korešpondencia 
M. Jesenko skonštatoval, že členovia Rady RTVS dostali k dispozícii došlú poštu.  
b. Rôzne 
M. Zemková informovala, že by rada odprezentovala členom Rady RTVS pracovný materiál 
ohľadom chystanej kampane v súvislosti s úhradami za služby verejnosti. Požiadala 
o vyhlásenie neverejnej časti rokovania. 
M. Jesenko skonštatoval, že Rada RTVS v prípade, ak ide o informácie strategického 
významu, ktoré by mohli napríklad ohroziť konkurencieschopnosť RTVS, môžu členovia rady 
odhlasovať neverejné rokovanie. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali, aby sa predmetná prezentácia uskutočnila v neverejnom 
režime. 
 
M. Jesenko po skončení neverejnej časti rokovania poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 25.01.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


